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Słynny producent podłóg wychodzi z giełdy papierów wartościowych.

Barlinek SA na giełdzie jest  notowany od 1996 roku, w 2014 roku podczas spotkania walnego
podjęto decyzję wycofania akcji z GPW.

W przypadku producenta deski barlineckiej zejście z giełdy było uzasadniane większą swobodą w
procesie restrukturyzacji spółek. Żeby ratować spółkę przed bankructwem, właściciel Barlinka, jeden
z  najbogatszych  Polaków  Michał  Sołowow,  zdecydował  się  na  wykupienie  pozostałych  akcji  i
wycofanie firmy z giełdy. W ten sposób łatwiej mu było negocjować z bankami program naprawczy,
bo drobni inwestorzy nie ingerowali w plany spółki.
Mimo że kilka spółek znika z parkietu warszawskiej giełdy, to i tak cały czas więcej firm nań wchodzi,
niż z niej schodzi. Dziś są już 462. O 111 więcej niż w czasie hossy w 2007 r.

Źródło: Wyborcza.pl

Komentarze (0)

Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.


